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Gerbiami KTU SA Konferencijos delegatai bei svečiai,  

Aš esu Augustinas Jukna, III kurso Programų sistemų studentas. Rašau šį laišką norėdamas 

prisistatyti bei įvardinti, kodėl noriu tapti studentų atstovu KTU Senate.  

Visų pirma, į KTU studentų atstovybę atėjau žymiai vėliau negu dauguma – tik III kurse. 

Atėjau vedamas vienintelio tikslo – atstovauti studentus. Tik atėjęs į atstovybę stengiausi kuo 

greičiau įsitraukti į akademinių procesų komiteto veiklą tiek fakultetiniu tiek Universiteto 

lygmeniu. Ten būnant man patiko išsamiai susipažinti su akademiniais procesais, analizuoti 

įvairius studijas reglamentuojančius dokumentus. Taigi, šiuo metu esu Informatikos fakulteto 

tarybos narys, InfoSA akademinių procesų koordinatorius ir programų sistemų krypties SPK 

narys.  

Antra, noriu patekti į Universiteto senatą ir atstovauti studentus, aktyviai dalyvauti studijų 

procesų tobulinime, nes manau, jog tai yra labai prasminga veikla. Labai vertinu akademinį 

pasaulį, universitetų autonominio veikimo demokratinius principus, galimybę aktyviai 

dalyvauti akademinės bendruomenės veikloje. Pats stengiuosi iš studijų pasiimti kiek išeina 

daugiau naudos, kadangi manau, jog geri studentų atstovai visų pirma turi būti ir geri 

studentai. Siekdamas kuo daugiau prisidėti prie Universiteto akademinių reikalų, studijų 

sistemos bei kokybės tobulinimo, norėčiau Senate priklausyti Studijų komitetui. Manau šiame 

komitete geriausiai galėsiu atstovauti studentus bei panaudoti žinias apie akademinius - 

studijų procesus ir KSPK nario patirtį.  

Galų gale, jūsų pasitikėjimą manimi laikyčiau, kaip atsakomybę vertinti šias pareigas ir 

neapleisti jų – tai reiškia skaityti, net ir neįdomius dokumentus, suprasti juos ir nebijoti 

išreikšti ir atstovauti studentų interesus.  

Ačiū. 
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